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Till 
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

Förslag om att Lambarö, Hässelby, ska ingå i 
det kommunala verksamhetsområdet för 
kommunalt vatten och avlopp – Remiss från 
kommunstyrelsen 
 
 
 
 
Förslag till beslut 
 

1. Stadsdelsnämnden åberopar och överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 
remissen 

 
 
 
 

Leif Spjuth 
stadsdelsdirektör 
    Sven-Göran Södergren 
    avdelningschef 
 
 
Ärendets beredning 
Detta tjänsteutlåtande har utarbetats inom avdelningen för stadsdelsmiljö och 
teknik. 
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Bilagor:  1. Angående remissen om förslag om att Lambarö, Hässelby, ska ingå i det 
kommunala verksamhetsområdet för kommunalt vatten och avlopp. Remiss från R III 
kommunstyrelsen. 
  
Bakgrund 
Miljöförvaltningen har utrett vilken avloppslösning som är den lämpligaste för 
Lambarö. De enskilda avloppsanläggningarna läcker ut föroreningar till Mälaren 
eftersom de inte kan dimensioneras rätt i det tunna jordlagret på Lambarö. Flera av 
de borrade brunnarna på ön har saltvatteninträngning så att det är otjänligt som 
dricksvatten.  
 
Enligt miljöförvaltningen har kommunen en skyldighet enligt den nya 
vattentjänstlagen att ordna kommunalt VA på ön. Kommunfullmäktige beslutar om 
utvidgningar av VA-området. 
 
 
Förvaltningens förslag 
Stadsdelsförvaltningen har inga synpunkter på att Lambarö får kommunalt vatten 
och avlopp. 
 
Stadsdelsförvaltningen noterar samtidigt att det finns 57 fastigheter på ön varav 
endast 17 bebos året runt. Eftersom Lambarö ligger inom det område som 
omfattas av Hässelby Villastads stadsplan från 1926 kan det inte uteslutas att 
bebyggelsen och även andelen åretruntboende på ön kommer att öka. Detta 
kommer sannolikt ställa krav på olika former av kommunala investeringar i 
infrastruktur, kommunal service mm., alltså inte enbart kommunalt VA som avses i 
detta ärende. Underhållet av anläggningarna kommer att kräva tillgång till båt, det 
kommer betyda långsammare åtgärder vid läckage. Allt detta ger att de 
sammantagna kostnaderna för kommunalt VA på Lambarö inte är överblickbara 
idag. En plan bör finnas i kommunen för att möta dessa frågor.  
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